
EJWiekent AV

VERSLAG

Vergadering van 16 september 2014

Aanwezig: Cedric, Stef, Joni, Sander C, Kenny, Fanne, Niels, Kate, Kathleen, Sander Bel, Jens, Anton,
Sander Byl, Tom V, Giel(vanaf 16:14) en Anne W

Waarnemer: Arne, Claudia, Liselot, Jari, Bram, Yasmine en Ruthger(vanaf 16:14)

Verontschuldigd: Simon, Melissa N, Lena, Marie, Robin, Tom VDE, Marlies, Arno, Melissa E, Denis, Yanice,
Reinout, Quentin, Tine, Eline, Lien, Alexander, Michiel, Anne E en Carolyne

Afwezig: Jeroen

De vergadering wordt geopend om 15:52 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Na twee aanpassingen wordt het verslag goedgekeurd.

Mededelingen

� Er zijn geen mededelingen

Begroting finaliseren

Er zijn op advies van beheerraad een aantal punten waar we nog eens naar kijken binnen de begroting:

� Voor ouderdag krijgen we geld voor de receptie van de faculteiten, hier hebben we dus geld uitgehaald en
op -85 euro gezet.

� Bij bar hadden we in eerste instantie +50 euro inbegroot bij elke bar vanwege de winst op de vaten.
Beheerraad heeft ons nu geadviseerd om dit op gewoon op 15 euro per vat te zetten. Dit hebben we dan
ook gedaan, dit is gemakkelijker voor beheer om bij te houden waarvoor dit geld is. Ook hebben we de
algemene onkosten van bar verdubbeld. Dit is gedaan om rekening te houden met eventuele boetes, die
nogal snel kunnen gebeuren. Op deze manier heeft bar dus eigenlijk zijn eigen onverziene kost, dit is handig
omdat het over best wel grote bedragen gaat bij bar. Over deze verdubbeling wordt beslist dat we deze
doen, als we hiervoor geen geld uit andere activiteiten moeten halen.

� Het lente concert hebben we in eerste instantie op -500 euro gezet, we krijgen hier ook nog 200 euro subsidies
voor. Beheerraad heeft geadviseerd om een totaal van 800 euro in het lenteconcert te steken. Wij zullen
dus 600 euro in het lente concert steken. Als we nog iets speciaals willen doen voor het 30 jarig bestaan,
kunnen we altijd kijken of we hier nog geld voor hebben met een herbegroting. Nu willen we dat nog niet
doen.
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� Beheerraad heeft ook gezecht dat de kalenders wel iets duurder uit kunnen vallen. We hadden eerst 75 euro
per semester begroot, we beslissen om hier 100 euro van te maken.

� Er is nog een receptie bij gekomen in de begroting, namelijk voor de B2U van Argenta onze hoofdsponsor.
Het gaat om een receptie voor ongeveer 30 tot 40 man. We willen dat de receptie er een beetje deftig uitziet
omdat het toch onze hoofdsponsor is, dus willen we hier ook wel een beetje geld in steken. Je kunt het ook
deftig maken met goede aankleding. We beslissen om hier 100 euro in te steken.

� De blauwe boekjes voor de schachten moeten er toch iets meer van worden gedrukt, dus we beslissen dit op
30 euro te zetten.

� Beheerraad heeft gezecht dat de maaltijden voor Toneel uit de winst van het jaar ervoor komt, dit hebben
dus weggehaald uit onze begroting.

� De scienticantus is weggehaald, omdat dit bij scientica wordt begroot en niet apart bij ons ook.

� Stella bekers stonden begroot op -150 euro, maar we hebben gehoord van beheerraad dat als we vragen om
bekers aan Stella dat je altijd extra bekers kunt krijgen. We halen dit dus ook uit de begroting.

� KBC gaat haar rekeningen veranderen. Een basisrekening blijft gratis, maar een meer geavanceerde rekening
gaat 24 euro kosten. We weten nu nog niet wat de meer geavanceerde rekening inhoud. Misschien moeten
we er wel rekening mee houden dat voor ons misschien de meer geavanceerde rekening nuttiger kan zijn, dus
hier moeten we misschien ook iets voor inbegroten. Wij hebben 2 rekeningen dus dit komt neer op 48 euro.
We beslissen om dit in de begroting op te nemen.

Na al deze aanpassingen komen we op een totaal van -35 euro. We hebben twee voorstellen waar we dit geld uit
kunnen halen. Het eerste voorstel is om in te begroten dat we 35 euro extra sponsoring binnenhalen. Het andere
voorstel is dat we het uit de algemene onkosten van bar halen. Aangezien we al bijna ons geschatte bedrag van
sponsorgeld hebben binnengehaald is het misschien wel mogelijk om hier 35 euro meer uit te halen. Aan de andere
kant is er sinds onze hoofdsponsor nog geen andere sponsor binnengehaald en dat is al weer even geleden. Ook
verhoog je door dit in de winst uit PR te steken de omzet van ons werkingsjaar. We kunnen het dan misschien
beter uit bar halen. Want 300 euro onvoorziene kost bij enkel bar is misschien nog wat veel. Zeker als we er ook
op gaan letten dat er geen boetes komen. We zouden dan zeker moeten toekomen als we hier 35 euro uithalen.
Er volgt een stemming:

� 35 euro uit algemene onkosten bij bar halen 7

� 35 euro extra binnenhalen bij PR 4

� onthouding 5

Er is een staking van stemmen. Er zijn geen nieuwe argumenten meer. Er volgt dus opnieuw een stemming:

� 35 euro uit algemene onkosten bij bar halen 9

� 35 euro extra binnenhalen bij PR 4

� onthouding 3

We halen de 35 euro dus uit de onvoorziene kost van bar.

Kwijting Space

Vorige keer is er gekeken naar de exploitatie, de jaarrekening en de gnucash. Er waren toen een aantal verschillen,
maar het totaal klopte wel. We hadden destijds geen bonnetjes, die hebben we intussen wel gekregen. Gisteren
hebben Stef, Cedric en Joni hiernaar gekeken. Er zat een structuur in de bonnetjes en het klopte ook wel redelijk
tot zover zij het bekeken hebben. Het verschil met hiervoor is dat we nu ook bewijs hebben in ons archief, mochten
ze ooit komen controleren. We leggen nog een keer uit: kwijten gaat erom dat wij zeggen dat Space Wina goed
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heeft bestuurd. Er worden door sommige die zelf in de ploeg Space hebben gezeten enkele dingen aangehaald.
Zoals bonnetjes die betaald zijn door mensen en die het geld nooit hebben teruggekregen; of hele hoog opgelopen
presidiumrekeningen; of dat er soms gewoon geld werd meegegeven zonder naar de begroting te kijken. Er wordt
geopperd dat Cedric bestuurder is geweest van Space en daarom niet onpartijdig kan zijn in deze discussie. Er
wordt daarom besloten dat vanaf nu Stef de vergadering zal leiden aangezien hij geen bestuur van Space was. Er
wordt gezecht dat het waarschijnlijk andere jaren ook niet zo strikt werd gekeken naar de bonnetjes, jaarrekenig,
exploitatie en gnucash. Waarom dit misschien nu wel moet gebeuren is omdat het gevoel van sommige mensen
fout is bij hoe Space heeft bestuurd. We hebben nu wel de map met bonnetjes en hebben dus een controle middel,
wat we ook kunnen geven bij eventuele controle. Er werd bij Space heel gemakkelijk met geld omgegaan is het
gevoel van sommigen, het is daarom moeilijk om te oordelen dat Space een goed bestuur heeft gevoerd. Er zijn
ook nog steeds presidiumrekeningen van Space die nog niet betaald zijn. Er komen geen nieuwe argumenten meer,
dus we gaan over in een stemming:

� Voor kwijting van Space 8

� Tegen kwijting van Space 2

� Onthouding 6

Space wordt dus gekweten.

Varia

� Tom V: Moet ik iets doen met de begroting van materiaal? en er ligt kots in de wc.

� Sander Byl: tetten.

� Kate: De vergadering duurt te lang.

� Fanne: Ik wou dat zeggen.

� Arne: Zijn het nu 10 consumpties of 10 rondjes?

� Sander C: Je kunt nog altijd tekstjes verbeteren.

� Stef: Je kunt komen kijken als je verduidelijking wil over de presidiumrekeningen van Space.

� Cedric: Was ik niet neutraal?

� Kenny: Ideeën voor wiskunde truien zijn welkom.

� Cedric: Er moet nog opgeruimd worden voor de eerstejaars hier zijn morgen vroeg.

De vergadering wordt gesloten om 17:10 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)
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